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Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Vice ordförande Marcus Johansson

Kassör Elias Rangert
Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt

Informationsansvarig Jakob Fredby
Ordförande DP Viktor Rolf
Ordförande F6 Isa Sundèn

Ordförande FnollK Jesper Unander
Ordförande Foc Nicolas Renaudo

Ordförande FARM Emma Chan

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Isa Sundén väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alexander: Jobbigt med Expfys, annars är det bara phaddergrupper och skic-
kat serveringstillstånd för resten av våren.
Marcus: Blir lite ledsen av allas kommentarer kring vårt beslut i phaddergrupp-
sfrågan.
Elin E: Lite trött, mycket med phaddergrupper, går igenom och svarar på frå-
gor för fullt.
Elin G: Väldigt stressig vecka men det har lättat lite nu. Jag har inte gjort så
mycket styretarbete, publicerat ett protokoll.
Elias: Inte mer än någon annan samt skolarbete.
Jakob: Skickat nyhetsbrev. Mycket med andra föreningar.

§4.2 DP Lite trött, taggade på focquiz.

§4.3 F6 Gasque i söndags gick bra, fick aspgasque på en lördag (YEAH!).

§4.4 FnollK Mycket med phaddergrupperna så mycket oro men utöver det är det mycket
roligt med sittningar också.

§4.5 Foc Taggade på quiz idag och DuP nästa vecka och sektionsmöte som vi lagar mat
till. Så det händer en del, det är kul

§4.6 FARM Suicidutbildningen var riktigt bra, de va tre som gick och det var uppskattat

§5 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att fastslå Alexanders ordförandebeslut att stänga av en person från
en kommittés aspning tillfälligt.
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Beslut: Att stänga av en person från en kommittés aspning samt kommit-
térummet.

§6 Kårhuset Kåren har skickat ut och vill att höra vad sektionsaktiva vill ha och tycker kan
förbättras i kårhuset.
FARM använder inte kårhuset mer än för utbildningar och till FARM-mässan,
ibland har de även möten där. F6 tycker att det hade varit bra med ett kök att
laga mat i. Bastun används mycket av DP och FiF använder den ibland men
mestadels kårhallen.
Vi tycker det är bra med Gasquen och Store men tycker det kan vara bra med
fler lokaler att arra i. Standarden upplevs som okej, det finns vissa saker som
kan bli bättre, såsom tillgänglighet för funktionsanpassade. Kårhusets lokaler
upplevs som svåra att boka. Det är främst detta som vi upplever kan förbättras
och även en större motionshall hade varit bra för FiF.

§7 Aspresor F6 har ändrat så att det kostar lika mycket för pateter på lördagen som freda-
gen. Elias tycker att det ser bra ut nu. Så aspar subventioneras 180 kronor och
pateter 100 kronor men få då väldigt mycket mindre än asparna. I övrigt så är
det lite fel i budgeten fortfarande så vi bordlägger aspresebudgetar till nästa
vecka.
Beslut: Att bordlägga frågan tills vi fått in budgetarna.

§8 Styretsstruktur Vi kommer presentera något kort på sektionsmötet om vad vi kommit fram
till. DP har diskuterat inom kommittén och tycker det låter bra att dela upp
styrelsen men de vill inte förlora sin röst och möjlighet att säga till. Vi tycker
att policys och beslut som involverar eller påverkar kommittéer ska tas upp
på ordföranderådet och att förslagen ska diskuteras där innan beslut fattas.
Däremot anser vi inte att exempelvis äskningar är nödvändiga för detta råd.

§9 Motioner

§9.1 Motion om
förhandlingsgrupp

Vi tycker att motionen liknar den om en utvärdering, dessutom hade gruppen
inte fått tillgång till underlag för att kunna göra dessa utvärderingar. Om det
ska röstas om i LP4 så blir det svårt för NollK att hinna planera mottagning-
en. Förslaget kommer inte att vara genomförbar då exempelvis högskolan inte
kommer vilja förhandla med gruppen.
Beslut: Att avslå motionen i sin helhet.

§9.2 En mörkare framtid Vi vill avslå motionen i sin helhet då vi inte får måla om eftersom vi inte äger
lokalerna och det inte endast är vi som befinner oss i lokalerna. Samt är det
ett brott mot disposissionsavtalet vi skrivit under med akademiska hus.
Beslut: Att avslå motionen i sin helhet.

§9.3 Mottagningsstrejk Tidigare har kåren backat oss vilket dem inte gör längre och vi har inte man-
dat att bråka. Att inte arrangera en mottagning skulle ge konsekvenser, främst
för de nya studenterna. Ett sådant beslut skulle dessutom strida mot verk-
samhetsavtalet mellan sektionen och kåren där det explicit står att sektionen
ska anordna en mottagning för de nyankomna studenterna på de program som
sektionen omhändertar. Att bryta verksamhetsavtalet skulle innebära att vi
inte längre är anknutna till kåren. Självklart skulle högskolan stå inför stora
problem ifall sektionen väljer att inte arrangera en mottagning, men högskolan
står också inför stora problem vid fortsatt stöd till sektionen utan förändringar
i phaddergruppssystemet.
Beslut: Att avslå motionen i sin helhet.
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§9.4 Personliga phaddrar Motionen är att de på kemi har personliga phaddrar och vill att detta införs
även på F. Varje phadder har alltså en till två Nollan som den ansvarar för. Vi
har ytterligare en motion om förslag på det nya systemet, vi tycker att det är
kul att få in förslag och att folk engagerar sig även i förändringarna. Samtidigt
tycker vi det är bättre att göra detta vid ett senare tillfälle där vi har insamling
av idéer för hur vi kan göra.
Beslut: Att avslå motionen i sin helhet.1

§9.5 Slumpade phaddrar Med samma anledning som för personliga phaddrar vill vi avslå denna motion
i sin helhet.
Beslut: Att avslå motionen i sin helhet. 2

§9.6 Slumpa till kommittéer Avslå i sin helhet då kommittéer kräver mycket arbete och man måste vara
villig att göra detta är det bättre att välja in dessa. Vi ser dock att det finns
problematik liknande de i phaddergrupperna även i kommittéer.
Beslut: Att avslå motionen i sin helhet.

§9.7 Samla in data om
systemen

De vill tillsätta en arbetsgrupp som samlar in data om det nya och det gamla
systemet för att se vilket som fungerar bäst och folk är nöjdast med. Vi tror
det är svårt då det i nuläget är svårt att samla in data om nuvarande system.
Vi tycker det är bättre om detta tilldelas NollK som redan gör utvärderingar
kontinuerligt. Även att SYV och PA är med på och utvärderar i dessa. Vi tänker
dock att det är rimligt att NollK presenterar utvärderingen för sektionen på
något sätt.
Beslut: Att avslå motionen i sin helhet.

§10 Äskningar Vi har fått en äskning från FinForm, de vill ha 60 kronor per person till ett
asparr men det står inte hur många de tror kommer på arret eller vad pengarna
ska gå till. Elias ska prata med Hassan och vi nekar den sålänge.
Beslut: Att neka FinForms äskning på 60kr/person till ett asparr.

§11 Övriga frågor

§11.1 Sektionsmötet Ingen alkohol på mötet, vi vill inte att kommittéer dricker eller att det säljs
alkohol på mötet. Elin hör med tidigare sekreterare om någon kan anteckna
sektionsmötet, annars med TalP om de kan headhunta någon.

§11.2 Idéer om nya
phaddergruppssystemet

Vi ber folk skicka in förslag och sedan har vi ett diskussionspass där vi pratar
om just dessa förslagen och hur man kan komma vidare med dem. Detta blir
efter sektionsmötet. Man skickar in sitt förslag, NollK och styret får en vecka
att reda ut förslaget och sedan presenteras det och vi diskuterar och sedan gå
vidare till nästa. Vi vill göra detta innan phaddervår så det kommer behöva vara
veckan efter sektionsmötet ungefär, vilket inte kommer gå ihop. Egentligen är
det inget problem att ha phaddervår innan då man endast ska anmäla sig som
phadder, grunderna kommer att bestämmas på torsdag under sektionsmötet
och det är det viktigaste att man vet när man anmäler sig som phadder. Vi
ber att man skickar till NollK om man har idéer då det är så man gör om man
har input eller idéer för mottagningen.

§12 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!

1[1]Detta beslut revs upp och vi valde att ställa oss neutrala i frågan.
2[1]
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